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БЕОГРАД - Председница Београдског фонда за политичку изузетност Соња Лихт
изразила је данас очекивање да ће резолуција Парламентарне скупштине Савета
Европе поводом извештаја Дика Мартија, и поред тога што није обавезујућа,
резултирати међународном истрагом о спрези политике и организованог криминала на
Косову и трговини органима отетих Срба.

  

"Дубоко верујем да ће међународна заједница разумети да је врло важно да нађе неки
начин на који ће се обавити једна озбиљна истрага. Ако не буде истраге, то ће, заиста,
бацити врло забрињавајућу, ружну сенку на међународно право и на владавину права.
Зато верујем да ће и чланице Савета Европе и чланице Европске уније, пре свега,
учинити све да до истраге дође", изјавила је Лихт агенцији Тањуг.

  

Она је истакла да су, иако не правно, резолуције Парламентарне скупштине Савета
Европе обавезујуће политички и морално.

  

Према њеним речима, због правног вакуума, односно чињенице да Хашки трибунал и
Стални међународни кривични суд нису надлежни, а да Еулекс не може ефикасно
спроводити истраге у Албанији, биће нужно пронаћи неки иновативан начин спровођења
међународне истраге.

  

"Озбиљан је проблем ко ће конкретно, односно која институција учествовати у истрази",
рекла је Лихт.

  

Усвајање резолуције ПС СЕ поводом извештаја Дика Мартија, како је закључила, указује
и на постојање пуног разумевања чињенице да утврђивање истине омогућује
ефикаснији процес сарадње и помирења у региону.
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